

## نسخة بيان صحفي ترويجية تركّز على المنتجات – باللغة العربية:

ASA Line تقدم الجيل الجديد من ألواح التسقيف المقاومة والعصرية في Big 5 Construct Egypt 2025

يستعد مصنع ASA Line ، الرائد في صناعة مواد البناء المتطورة، لعرض أحدث حلول التسقيف خلال مشاركتنا في معرض Big 5 Construct Egypt 2025 ، المقام في مركز مصر للمعارض الدولية من 17 إلى 19 يونيو 2025.

منتجات ASA Line من ألواح التسقيف ليست مجرد بديل، بل هي نقلة نوعية في عالم التسقيف، تقدم مزيجًا فريدًا من الجودة، والاستدامة، والتصميم العصري، مما يجعلها الخيار الأمثل لمشاريع البناء الحديثة.

### ما الذي يميز منتجات ASA Line ؟

#### ◆ ألواح تسقيف UPVC مع طبقة حماية من مادة ال ASA:

- مع استخدام مادة ال UPVC البلاستيكية المتينة التي تعتبر ثورة في عالم صناعة ألواح التسقيف والمغطاة بطبقة حماية من ال ASA التي توفر مقاومة عالية لأشعة الشمس فوق البنفسجية وتمنع تغيير اللون أو التشققات.
- مقاومة للعوامل الجوية، الرطوبة، والمواد الكيميائية، ما يجعلها مثالية للمناطق الساحلية والصناعية.

#### ◆ أداء تقني فائق:

- وزن خفيف (4 كجم/م<sup>2</sup>) يسهل التركيب ويوفر في تكاليف النقل والبنية التحتية.
- مقاومة للحريق، عازلة للصوت، ومقاومة لتسرب المياه.
- لا تحتاج لصيانة معقدة، ويمكن تنظيفها بسهولة.

#### ◆ أشكال متعددة تناسب جميع المشاريع:

- ألواح موجهة تناسب المشاريع السكنية، التجارية، الزراعية والصناعية.
- متوفرة بعدة ألوان لتتناسب مع التصميم المعماري.
- تناسب المباني الخرسانية، والهياكل المعدنية، والسقائف، ومناطق التخزين، وحتى الأبنية السياحية.

#### حلول تسقيف تناسب المستقبل:

سواء كنت مهندسًا معماريًا، مقاولًا، أو مطورًا عقاريًا، توفر لك ASA Line منتجًا موثوقًا يدوم لسنوات ويمنحك راحة البال. إننا لا نقدم منتجًا فقط، بل نقدم حلاً متكاملًا لتقليل التكاليف، تسريع عمليات التركيب، وتحقيق معايير الجودة والاستدامة.

📍 زورونا في جناحنا خلال معرض Big 5 Construct Egypt 2025 ، واكتشف كيف يمكن لتقنياتنا أن تغير شكل مشاريعك.

📞 لمزيد من التفاصيل أو للتواصل معنا، تفضل بزيارة:

<https://asa-line.com>

# Product-Focused Press Release – English Version:

ASA Line Introduces Durable, Modern Roofing Sheet & Tiles at Big 5 Construct Egypt 2025

ASA Line Factory, a pioneer in modern building materials, will proudly present its latest line of **high-performance roofing solutions** at Big 5 Construct Egypt 2025, held at the Egypt International Exhibition Center from June 17–19, 2025.

**ASA Line roofing systems aren't just an alternative—they're a complete upgrade** to outdated metal sheets and clay tiles, combining style, strength, and sustainability in one smart package.

## What Sets ASA Line Roofing Tiles Apart?

### ◆ UPVC Roofing sheet with Protection layer of ASA Coating:

- **Made from durable UPVC plastic**, a revolutionary material in the roofing sheet industry, and coated with a protective ASA layer that offers high resistance to ultraviolet (UV) rays, preventing discoloration and cracking.
- **Weather-resistant, moisture-proof, and chemical-resistant**, making it ideal for coastal and industrial areas.

### ◆ High-Performance Engineering:

- Lightweight (4 kg/m<sup>2</sup>) for easier transport and installation, reducing structural load.
- Fire-resistant, sound-insulating, leak-proof, and low-maintenance.
- Easy to clean.

### ◆ Adaptable for Any Project:

- Available in **corrugated Tiles**, multiple colors, and a variety of lengths.
- Perfect for villas, warehouses, commercial sites, agricultural facilities, and steel structures.
- Suitable for both residential and industrial use, including tourism projects and pergolas.

## A Roofing Solution Built for the Future:

Whether you're an architect, contractor, or real estate developer, ASA Line offers you a product that saves time, lowers costs, and exceeds industry standards. We provide not just a product, but a full solution that ensures **efficiency, durability, and peace of mind**.

 Visit our booth at Big 5 Construct Egypt 2025 and see the future of roofing up close.

 For technical data, samples, or business inquiries, visit:

<https://asa-line.com>